
Glostrup Boligselskab 

Afdeling 30 - Granskoven 
Granskoven 171, 2600 Glostrup 

 

Referat til bestyrelsesmøde 

Onsdag d.4.11.20. kl.16:00 

 
Åbent hus: kl.19:00 – 19:30 
 

Tilstede: Ninett, Heidi, Svend-Erik og Stine 
Fraværende: Kurt og Susan 

 
• Godkendelse af dagsorden 

 
• Punkter fra Driftskontoret 

 
 Aktivitetslisten: 

 
• Helhedsplan – (badeværelser + tilstand på døre & vinduer) 

Intet nyt 
 

• Vaskeri 

Intet nyt 
 

• Beplantning 
Der mangler 7 planter, som er efterbestilt 

 
• Flisebelægning 

Pernille har talt med brolæggeren vedr. fugemateriale til revnerne. 
Brolæggeren foreslår IBF fugesand, som et alternativ til alm. 

fugesand. 
 

• Punkter til Driftskontoret 
 

• Helhedsplan – (badeværelser + tilstand på døre & vinduer) 
Vi rykker for ny dato for møde om helhedsplan 

 

• Vaskeri 
Vi vil gerne bede om at få lavet brugervenlig brugsvejledning i, 

hvordan man starter tørretumbleren eller vaskemaskinen ligesom 
det store skilt der stod før der blev udskiftet maskiner. Den skal 

være så udspecificeret, så alle kan forstå den. 
 

• Monsungynge 
Heidi har talt med Henrik fra AP-leg og bestyrelsen siger ok til at vi 

laver monsungyngen om til babygynger. Heidi kontakter Henrik for 
nærmere detaljer. 

 
 



• Beplantning 

Vi vil gerne vide, hvornår de 7 resterende planter, som er 
efterbestilt, bliver plantet 

 
• Flisebelægning 

Vi vil gerne have tilføjet aktivitetslisten mail a’ 21. oktober omkring 
Kenneths opgaver og hvornår det bliver udført samt hvilke budget 

det bliver taget af (at det bliver taget af dette års budget) 

Vi vil gerne have et tilbud på, hvad det vil koste at komme 
fugesand i de store revner i afdelingen 

Vi vil gerne have dato for, hvornår der bliver lavet fliseplads til 
borde på babylegeplads 

 
• Havelåger 

Der er ingen af forhaverne, der er født med hegn. Derfor vil det 
altid være beboeren, der selv skal betale/stå for det, som der også 

står i vores hegnsregler 
 

• Opfølgning af sager 
 

• Julearrangement 
Julearrangementet d. 6. dec. bliver aflyst pga. Covid-19 

 

• Juletræer 
Vi køber to juletræer til pladsen ved busstoppestedet. Pernille 

sørger for den øvrige planlægning samt indkøb af lys til juletræer 
og træer 

 
• Nyt fra formanden 

 
• Intet nyt 

 
• Økonomistatus 

 
• Intet nyt 

 
• Su 

 

• Opfølgning på overtagelse af beboerhuset 
Vi havde en drøftelse om overtagelsen 

 
• Evt. 


